
ZÁPIS z Valné hromady CZQHA 

konané dne 28. ledna 2025 od 18.00 hod. v restauraci U císaře v Mirošovicích u Prahy 

Program:  

1. Zahájení VH (volba předsedy, zapisovatele, ověřovatelů zápisu, osoby pro sčítání hlasů). 

2. Schválení programu VH. 

3. Schválení Přehledů za rok 2024. 

4. Zhodnocení akcí za rok 2024. 

5. Informace k odstoupení jednoho člena prezídia (sekretář a finanční manažer). 

6. Volba nového člena prezídia (namísto jednoho odstupujícího). 

7. AQHA Convention 2025 a Strategies and Skills for 2025 meeting v Dánsku. 

8. Plán akcí na rok 2025. 

9. Různé, diskuze. 

10. Závěr. 

1. Zahájení Valné hromady CZQHA.  

Valnou hromadu (dále jen VH) zahájila v 18.15 hod. prezidentka asociace Mgr. Jitka Kynclová, která přivítala jménem prezídia 

přítomné členy asociace.  

K jednání na VH se dostavilo 6 právoplatných členů CZQHA. Zasedání VH zahájila Jitka Kynclová konstatováním, že VH je dle 

čl. XI. odstavce 1 Stanov usnášeníschopná.  

Hlasováním přítomných členů byly ustaveny orgány VH takto: předsedající schůze Jitka Kynclová, zapisovatel Martina Malinová, 

sčitatel hlasů Ivo Eisenhamer, ověřovatel zápisu Dagmar Vaňková. 

2. Schválení programu. 

Předsedající následně vyzvala přítomné k hlasování o schválení programu VH, který byl přijat jednomyslně. 

3. Schválení přehledů za rok 2024. 

Formou shrnutí představila Martina Malinová zprávu o hospodaření asociace. Na účtu CZQHA byla k 31. 12. 2023 částka 

269.189,51,- Kč, k 31. 12. 2024 pak částka 262.876,03,- Kč. Příjmy CZQHA jsou tvořeny každoroční finanční podporou ze 

strany mateřské AQHA, která v roce 2024 činila $6,953, a dále pak členskými poplatky a poplatky za uchovňování plemenných 

hřebců, jejichž součet činil v roce 2024 47.250,- Kč. M. Malinová podotkla, že CZQHA přivítala do svých řad v roce 2024 celkem 

23 zbrusu nových členů.  

Bod Schválení přehledů za rok 2024 schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

4. Zhodnocení akcí za rok 2024.  

Martina Malinová informovala zúčastněné o tom, že na jaře 2024 proběhl již 3. ročník Festivalu hřebců amerických plemen, na 

který CZQHA finančně přispívá. Je to akce s jednoznačně nejvyšším počtem diváků. Loni se dostavilo zase o mnoho lidí více, 

odhadem až kolem 1500. Význam této akce spočívá mimo jiné v tom, že se zde sejdou chovatelé z celé ČR, kteří si prohlédnou 

předváděné hřebce, často spolu s jejich potomky, ale také stráví společné chvíle.  

Jitka Kynclová dále informovala přítomné o dvou AQHA approved show, které se konaly v roce 2024. Na přelomu května a 

června to byla ve spolupráci s WRC All In One Show. V červenci pak majitelé AQH mohli soutěžit na AQHA approved show na 

Čeladné, kterou uspořádali organizátoři ve spolupráci s NRHA. Obě show významně finančně podpořila CZQHA. Dle údajů, 

které poskytli organizátoři obou show, byl o tyto akce ze strany majitelů QH menší zájem.  V následné diskuzi přítomných členů 

VH se opět spekulovalo o tom, jaký má toto důvod. Hlavním důvodem je to, že v ČR převažují v disciplínách vypisovaných na 

takovýchto show koně plemene Paint horse.  

J. Kynclová dále shrnula podporu CZQHA organizátorům různých vzdělávacích seminářů. V roce 2024 poskytla CZQHA 

finanční podporu ve výši 3.000,- Kč na následující semináře: 

Seminář Practice show s Jitkou Kynclovou na JR ranči. 

Seminář s Arne Kuehn na farmě Ptýrov. 

Seminář s Tim Kimura na ranči Všemina. 

Seminář s Jill Paxton na Wanted ranči. 

Seminář s Perre Ouellet v Horce. 

Na všechny podporované semináře asociací CZQHA mají zvýhodněné vstupné jak jezdci, tak diváci, kteří jsou aktivními členy 

české asociace.  



Mezi další semináře, které loni CZQHA svým členům nabídla, byly také online webináře (showmanship, horsemanship) 

s rozhodčí a prezidentkou CZQHA, Jitkou Kynclovou. Účastníci se dozvěděli, co chce na show vidět rozhodčí a další zajímavé 

informace. Také na tyto semináře měli zvýhodněné vstupné aktivní členové CZQHA. 

M. Malinová dále informovala o tom, že CZQHA finančně podpořila také cuttingovou asociaci 4NCHA, a sice na organizaci 

Futurity 3 a 4letých koní. Podpora takovýchto akcí je velice důležitá, neboť se zde prezentují mladí koně, trénovaní v Čechách, 

tedy povětšinou z českých chovatelských programů.  

Jitka Kynclová v krátkosti seznámila přítomné se svou účastí na AQHA Convention v Las Vegas v dubnu 2024. J. Kynclová 

vyzdvihla úroveň setkání a důležitost účasti zástupců CZQHA alespoň 1x za dva roky, což nařizuje úmluva mezi AQHA a 

CZQHA. J. Kynclová si dle svých slov dovezla velké množství důležitých informací a inspirace. Na Convention se také odehrál 

jedno ze dvou setkání za rok členských asociací FEQHA, které je důležitou platformou k výměně zkušeností. Martina Malinová 

následně informovala o vysokých finančních nákladech spojených s touto akcí. CZQHA vydala na tuto akci téměř 40 tisíc korun 

za letenku a ubytování. 

VH vzala informace na vědomí. 

5. Informace k odstoupení jednoho člena prezídia (sekretář a finanční manažer). 

Martina Malinová informovala přítomné členy o tom, že 13. 12. 2024 oznámila písemně svou rezignaci na funkci finanční 

manažerky CZQHA paní Dráža Košvancová. Důvodem odstoupení je velká pracovní vytíženost a nemožnost delšího setrvávání 

ve funkci. 

VH vzala informace na vědomí. 

6. Volba nového člena prezídia. 

Martina Malinová informovala přítomné, že vzhledem k obdržené rezignaci Dráži Košvancové (viz. výše), je nezbytné zvolit 

nového člena prezídia. Plánovaná volba byla řádně uveřejněna na pozvánce na Valnou hromadu (v programu bod č. 6). Pozvánka 

byla řádně uveřejněna dle stanov spolku na webových stránkách min. 14 dní před termínem (6. 1. 2025), byla vyvěšena i na fb 

CZQHA a rozeslána e-mailem všem aktivním členům CZQHA. V souladu se stanovami spolku obdržela CZQHA v řádném 

termínu jednu nominaci. Žádná jiná nominace nedorazila ani po řádném termínu.  

M. Malinová seznámila přítomné s kandidátkou paní Denisou Váňovou, která jako jediná zaslala svou nominaci. M. Malinová 

vyzdvihla přínos D. Váňové pro CZQHA zejména v souvislosti s jejím aktivním závodním působením na evropské AQH a APH 

scéně. D. Váňová má na svém kontě 8 titulů mistra Evropy v All Arroundových disciplínách, je již uznávanou trenérkou a vyniká 

proaktivním přístupem v této oblasti.  

Denisa Váňová se následně krátce představila přítomným členům. Informovala o tom, že by se ráda podílela na větší 

informovanosti členů CZQHA prostřednictvím sociálních sítí. Navrhla založení instagramu CZQHA. Chtěla by přinášet více 

informací z evropské scény a také by se ráda podílela na organizaci např. letošního Youth/Amt cupu v Německu. Také by ráda 

podpořila mládež ve sportu s koňmi plemene QH například formou semináře.  

Následovala volba nominované do prezídia CZQHA. 

Denisa Váńová byla zvolena do prezídia s následujícím počtem hlasů: 

Pro: 6 hlasů 

Proti: 0 hlasů 

Pro Denisu Váňovou hlasovalo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

7. AQHA Convention 2025 a Strategies and Skills for 2025 meeting v Dánsku. 

Jitka Kynclová informovala přítomné členy o nadcházejícím AQHA Convention, který se bude konat v termínu 28. – 31. 3. 2025 

v Las Vegas. Dle smlouvy mezi CZQHA a AQHA je česká afilace povinna vyslat na AQHA Convention svého zástupce 1x za 

dva roky. V minulém roce se akce zúčastnila Jitka Kynclová (viz. výše). Z důvodu vyšší finanční náročnosti se prezídium již dříve 

rozhodlo letos akce neúčastnit. Jitka Kynclová však informovala přítomné o plánované účasti na semináři Strategies and Skills for 

2025 v Dánsku. Tato účast je žádoucí právě z důvodu plánované neúčasti na AQHA Convention a AQHA důrazně svým 

evropským pobočkám doporučovala, se tohoto setkání zúčastnit. Budou zde zástupci jednotlivých oddělení AQHA a bude tedy 

příležitost diskutovat s nimi různá témata. J. Kynclová dále přislíbila účast na online schůzkách, které se budou konat v průběhu 

AQHA Convention v březnu. 

Martina Malinová informovala přítomné o tom, že účast na dánském semináři vyjde asociaci zhruba na 15.000,- Kč, což je o 

poznání přijatelnější výdaj než 40 tisíc korun na Convention. 

Absenci CZQHA na letošním AQHA Convention schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

Účast Jitky Kynclové na letošním Strategies and Skills v Dánskun schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

9. Plán akcí na rok 2025. 

Martina Malinová informovala přítomné o termínu pro Festival hřebců amerických plemen, který se bude konat 29. 3. 2025 opět 

na Galloway farmě v Roupově a opět pod záštitou CZQHA. Galloway farma je osvědčeným místem i s ohledem na opětovnou 



plánovanou účast dobytkářských hřebců, jejichž prezentace by byla na jiném místě nemožná (dobytek, povrch…). Předpokládaná 

účast je pro letošek 20 hřebců plus potomstvo. CZQHA podpoří akci stejnou částkou jako v loňském roce, tedy 15 tisíci korunami. 

Jitka Kynclová informovala o tom, že jsou pro letošek opět v plánu dvě AQHA Approved Show. Již byly stanoveny termíny. Opět 

se bude konat All In One Show v Kozlovicích, a sice v termínu 6. – 8. 6. 2025 a znovu by se měla konat AQHA show spolu 

s NRHA show na Čeladné. Zde je předběžný termín 1. – 3. 8. 2025, který se ale může ještě změnit. CZQHA opět plánuje 

významně podpořit obě show.  

J. Kynclová dále seznámila přítomné s plánovanými semináři, které CZQHA podpoří stejně jako v loňském roce. Jedná se o 

semináře s Arne Kuehn, Tim Kimura, Jill Paxton a Pierre Ouellet. Participace na těchto seminářích je pro CZQHA velice 

přínosná, neboť dochází k jejímu pravidelnému zviditelnění mezi majiteli a chovateli AQH. Na akcích je vždy umístěn banner 

CZQHA, asociace je uváděna jako partner, a navíc mají aktivní členové CZQHA zvýhodněné vstupné na všechny tyto akce.  

Jitka Kynclová přišla s myšlenkou uspořádání semináře na rančovní disciplíny přímo pod hlavičkou CZQHA a navrhla pro tento 

seminář fundovanou a oblíbenou rozhodčí Sylvii Katschker, která se v současnosti intenzivně věnuje podpoře rančovních 

disciplín. Vzhledem k tomu, že jsou tyto disciplíny na vzestupu také v ČR, byla tato myšlenka přijata s nadšením všemi 

zúčastněnými. J. Kynclová byla pověřena organizací. Seminář se pravděpodobně uskuteční v průběhu dubna na JR ranči 

v Libomyšli. Nově zvolená členka prezídia, Denisa Váňová přislíbila aktivní pomoc s organizací.  

Stejně jako v loňském roce, nabídne Jitka Kynclová své webináře ohledně hodnocení jednotlivých disciplín, kde se účastníci 

mohou dozvědět zajímavosti z pohledu rozhodčího. 

Jitka Kynclová dále otevřela možnost účasti českých jezdců na Euro Amateur/Youth Cup, který se bude tentokrát konat 

v Německu (cca 380 km od Prahy) v termínu 12. – 13. 7. 2025. Vzhledem k dostupnosti místa konání (na rozdíl od loňského 

Dánska) se nabízí možnost sestavit pro tuto akci české týmy. Jitka Kynclová přislíbila zveřejnit výzvu jezdcům na fcb CZQHA co 

nejdříve. CZQHA by podpořila tým organizací a týmovým oblečením. Denisa Váňová nabídla pomoc s přípravou jezdců. Martina 

Malinová navrhla, že by CZQHA mohla finančně podpořit organizaci 1-2 společných tréninků s D. Váňovou.  

Denisa Váňová jako trenérka všestranných disciplín nabídla, že by se mohla více angažovat v pomoci juniorům. Z následné 

diskuze přítomných vzešla myšlenka na letní kliniku pro mládež pod vedením právě Denisy Váňové a se zaměřením na All 

Around disciplíny. Podmínky této kliniky budou diskutovány na schůzích prezídia v nejbližší době. Na závěr ještě Jitka Kynclová 

přišla s myšlenkou chovatelského semináře/akce. V sousedním Německu jsou chovatelská posouzení pod hlavičkou německé QH 

asociace běžná a oblíbená. Dochází při nich k bodovému ohodnocení koní stejně jako např. u koní plemene ČT. V Německu jsou 

specializovaní komisaři pro americká plemena koní. J. Kynclová již delší dobu jedná o podmínkách, ale domluva s německou 

protistranou není jednoduchá. Účastníci VH tuto myšlenku kvitovali a podpořili. Na nadcházejících schůzích prezídia bude tato 

myšlenka nadále rozvíjena. 

VH jednomyslně souhlasí s plánovanými akcemi na rok 2025.  

10. Různé, diskuze 

Jitka Kynclová nadnesla téma „Šampionátu AQH v ČR“. Po vzoru českého Paint klubu by i koně plemene QH, kteří se účastní 

soutěží v ČR, mohli získávat body a na konci daného roku by mohli být vyhodnoceni v rámci šampionátu. Tato myšlenka byla 

členy VH přijata s nadšením. Dagmar Vaňková a Ivo Eisenhamer dokonce nabídli, že mají doma odlité sochy k dopracování, které 

nechal vyrobit Ivo Eisenhamer ještě v době, kdy se aktivně podílel na chodu CZQHA. Rád by tyto sochy k těmto účelům věnoval. 

M. Malinová přislíbila převzetí s tím, že zkusí najít někoho, kdo by sochy dopracoval. Na dalších schůzích prezídia bude dále 

dořešeno, jak by mohlo vyhlašování šampionátu probíhat, z jakých seriálů a disciplín by se sbíraly body atd. Informace budou 

následně umisťovány na web CZQHA a na sociální sítě. 

Jitka Kynclová ukončila Valnou hromadu ve 20.30 hod. 

Zapsala dne 28. 01. 2025 Martina Malinová 

Podepsaní zúčastnění členové prezídia CZQHA: 

Mgr. Jitka Kynclová, Ing. Martina Malinová, Ph.D., Bc. Denisa Váňová 

 

Ověřovatel zápisu:  

Dagmar Vaňková 

 

Sčitatel hlasů: 

Ivo Eisenhamer 


